

18<sup>th</sup> February 2024

## Closure of Board of Directors Nomination Announcement

### To: Bahrain Bourse

Further to the announcement made on 4<sup>th</sup> February 2024 for opening of the election for candidacy of three (3) Board of Directors Membership for the years (2024-2027), Khaleeji Bank would like to announce that the nomination period has been closed on Sunday 18<sup>th</sup> February 2024.

The election process will be carried out during the Annual General Meeting dated 25<sup>th</sup> March 2024.

The candidates' names and details will be published on Bahrain Bourse's website and the Company's website (<https://khaleeji.bank>), on the date of the AGM agenda publication.

Should you require any further information, please do not hesitate to contact us on 17505541 / 17505442 or email ([compliance@khaleeji.bank](mailto:compliance@khaleeji.bank)).

## إعلان بشأن إغلاق باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

### السادة / بورصة البحرين

عطفاً على الاعلان السابق بتاريخ ٤ فبراير ٢٠٢٤ بخصوص فتح باب الترشح لانتخاب ثلاثة (٣) أعضاء لمجلس إدارة البنك للفترة (٢٠٢٤-٢٠٢٧)، يود خليجي بنك أن يعلن بأنه قد تم إغلاق باب الترشح يوم الأحد الموافق ١٨ فبراير ٢٠٢٤.

ستجرى عملية الاقتراع خلال جلسة اجتماع الجمعية العامة العادية بتاريخ ٢٥ مارس ٢٠٢٤.

سيتم نشر أسماء المرشحين وتفاصيلهم على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين وعلى الموقع الإلكتروني للبنك (<https://khaleeji.bank>)، وذلك في تاريخ نشر جدول أعمال الجمعية العامة العادية.

لأي استفسارات أخرى، يرجى التواصل معنا على الأرقام التالية 17505541 / 17505442 أو على البريد الإلكتروني

([compliance@khaleeji.bank](mailto:compliance@khaleeji.bank)).

Name	Fajer Sami Al Busmait فجر سامي اليوسميط	الاسم
Title	Head of Compliance مدير إدارة الالتزام	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		